
 

      
departement Interne Organisatie 
Griffie

Verslag van de vergadering 

kenmerk Griffie/2c/hvl 
betreft 2de commissie 

De Voorzitter van de 2de commissie, mevrouw Hilde De Sutter, opent de 
vergadering. 
 
Agenda 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 20 januari 
2021 
 
Geen opmerkingen, goedgekeurd. 

De Voorzitter stelt voor de toelichting onder agendapunt 10 eerst te 
behandelen. De Commissie stemt in. 
10. Toelichting 

Beleidsevaluatie provinciale subsidies 
Onderzoeksresultaten IDEA Consult  
 
Gedeputeerde Kurt Moens leidt de toelichting in. 
 
Valentijn Vanoeteren (IDEA Consult) geeft de toelichting aan de 
hand van een presentatie in twee delen: 
 
Deel 1: Leidraad voor zelfevaluatie van subsidiebeleid 
Vragen n.a.v. deel 1: 
-Greet De Troyer (later ingelogd): geen vraag over deel 1, maar 
zijn voorgaande punten al behandeld? Antwoord van de Voorzitter: 
agendapunt 10 is vooraan geplaatst. De andere punten volgen. 

 -Hilde Bruggeman:  
1) Vraagt of de gehele presentatie en het rapport ter beschikking 
worden gesteld.  
Antwoord: de presentatie wordt ter beschikking gesteld en voor 
vragen over het rapport achteraf kan Valentijn Vanoeteren van 
IDEA Consult gecontacteerd worden. 
2) Behandelt rapport ook de evaluatie van subsidiëring van 
proefprojecten, in het bijzonder het resultaat van deze projecten? 
Antwoord Valentijn Vanoeteren, aangevuld door gedeputeerde 
Kurt Moens: de leidraad in het rapport zal ook voor de evaluatie 
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van die opstartsubsidies kunnen dienen. Dit was een aanzet met 
een case-studie van 10 subsidies, maar de bedoeling is wel om 
deze evaluatiemethodiek ook voor de subsidies van de andere 
directies te gaan gebruiken. 
 

 Deel 2: Resultaat testevaluatie van 10 subsidies (conclusies, 
knelpunten, adviezen) 
-Geen vragen n.a.v. deel 2. 
-Gedeputeerde Kurt Moens geeft nog mee dat bij de deelnemende 
directies de oorspronkelijke argwaan geleidelijk aan werd 
weggenomen. De directies vonden het een positieve oefening 
waaruit veel geleerd werd. 
 
De Voorzitter bedankt Valentijn Vanoeteren voor de presentatie. 

2. Erediensten 
Orthodoxe Kerkfabriek Heilige Apostel Andreas te Gent 
Budget 2021 
Akteneming 
 
Greet De Troyer stelt volgende vragen: 
1) welke redenen zijn er voor een verschillende behandeling van 
de Orthodoxe Geloofsgemeenschappen van Gent en Aalst wat 
betreft het rapport over de lokale betrokkenheid waarbij de 
geloofsgemeenschap van Aalst dit wel moet voorleggen en de 
geloofsgemeenschap van Gent niet? 
2) Welke visie heeft de deputatie over de vraag of de Provincie wel 
het juiste financieringsniveau is voor de Orthodoxe 
geloofsgemeenschappen aangezien het niet gaat om een 
grondgebonden beleidsmaterie en er een stelling is dat het rapport 
lokale betrokkenheid voor de Islamitische geloofsgemeenschappen 
erop wijst dat het (koppel)subsidiesysteem ten laste van de 
Provincie niet strookt met eerdere bestuursafspraken? Hoe wordt 
deze visie gecommuniceerd aan de minister? 
Antwoord van gedeputeerde Kurt Moens: 
-De deputatie en de VVP zijn inderdaad de mening toegedaan, ook 
in het licht van het nieuwe ontwerpdecreet en de erkenning van 
nieuwe geloofsgemeenschappen waarvoor er geen budgetten zijn 
voorzien in de meerjarenplannen, dat de provincies niet het juiste 
financieringsniveau zijn omdat het een persoonsgebonden en geen 
grondgebonden materie is en omdat de (Islamitische) 
geloofsgemeenschappen sterk lokaal en minder regionaal 
gebonden zijn. Deze visie wordt als advies aan de Minister van 
Binnenlandse Aangelegenheden gecommuniceerd. De deputatie 
steunt volledig deze visie. 
-Het verschil in behandeling van beide Orthodoxe 
geloofsgemeenschappen ligt in het feit dat het rapport lokale 
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betrokkenheid decretaal gevraagd wordt van jonge, nieuwe 
geloofsgemeenschappen, dus hier in casu de 
geloofsgemeenschap van Aalst. 
 
Repliek van Greet De Troyer: onderscheid op basis van ouderdom 
geloofsgemeenschap is discriminerend en zou niet standhouden 
bij Grondwettelijk Hof. 
Antwoord gedeputeerde Kurt Moens: deze discriminatie en ook die 
tussen Katholieke en andere geloofsgemeenschappen worden 
aangekaart bij de Minister, evenals het feit dat als de financiering 
Provinciaal blijft (zoals het er nu naar uitziet), de provincie graag 
handhavingsmaatregelen zou kunnen nemen, wat nu niet het geval 
is. 
 
Greet De Troyer verzoekt op de hoogte gehouden te worden van 
de gesprekken met de Minister. 
 
Tussenkomst Elisabet Dooms: de provincies zouden aan 
Vlaanderen meer geld moeten vragen als er door nieuw 
decreet/beleid nieuwe geloofsgemeenschappen moeten 
gefinancierd worden in plaats van te vragen de financiering af te 
stoten. 
Antwoord gedeputeerde Kurt Moens: ook die boodschap voor 
meer middelen voor meer geloofsgemeenschappen is al aan 
Minister overgemaakt. 
 
Tussenkomst Peter Hertog: Financiering van 
geloofsgemeenschappen is federale wetgeving, terwijl vraag over 
grondgebondenheid Vlaamse materie is. Dus aan welke Minister 
van Binnenlandse Aangelegenheden werden deze vragen gesteld? 
Antwoord gedeputeerde Kurt Moens: de vraag werd gesteld aan 
Vlaams Minister Bart Somers. Religieuze gemeenschappen zitten 
qua bevoegdheid grotendeels bij Vlaanderen, terwijl de Vrijzinnige 
bewegingen federale bevoegdheid zijn, met een ongelijke, 
discriminerende behandeling tussen beide tot gevolg. Bij een 
toekomstige staatshervorming zou deze complexe 
bevoegdheidsmaterie geregeld worden. 
 
Tussenkomst Hilde Bruggeman: provincies moeten het lef hebben 
om meer middelen te vragen aan Vlaanderen voor financiering 
nieuw erkende geloofsgemeenschappen i.p.v. de financiering 
proberen af te stoten. De regelgeving zit ook ruimer dan alleen bij 
Vlaanderen, dus ook federale overheid betrekken. 
Antwoord gedeputeerde Kurt Moens: het nieuwe 
eredienstendecreet is Vlaamse regelgeving en daarom richt ik mij 
tot de Vlaamse Minister van Binnenlandse Aangelegenheden. 
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3. Flankerend onderwijsbeleid – reglementering 
Vaststelling van het Reglement m.b.t. de subsidiëring van 
techniekacademies en opheffing van het Reglement van 16 
november 2016, inwerkingtreding op 01 maart 2021 
 
Gedeputeerde Kurt Moens geeft bijkomende duiding: de 
subsidiëring is een succes met heel veel aanvragen waardoor 
financiering moest bijgestuurd worden. Er worden nu ook 
duidelijkere criteria gesteld en meer binding gevraagd met 
technische scholen en nijverheidsscholen. 

4. Patrimonium – Restperceel te Kruisem 
Goedkeuring verkoop en machtiging van de deputatie 
 
Geen tussenkomsten 

5. Patrimonium Provincie en paraprovinciale instellingen – 
Raamovereenkomst “dakwerken” 
Goedkeuring van voorwaarden en raming, opdracht te gunnen bij 
wijze van openbare procedure 
 
Geen tussenkomsten 

6. Patrimonium Provincie en paraprovinciale instellingen – 
Raamovereenkomst “schilderwerken” 
Goedkeuring van voorwaarden en raming, opdracht te gunnen bij 
wijze van openbare procedure 
 
Geen tussenkomsten 

7. APB Provinciaal Zorgcentrum Lemberge 
Jaarrekening 2019 
Verlenen van gunstig advies 
 
Gedeputeerde Leentje Grillaert geeft aan dat door de drukte 
omwille van Covid-19 en door het feit dat er gewacht werd op de 
definitieve verrekeningen van dit laatste exploitatiejaar van het 
APB de jaarrekening 2019 nu nog maar voorligt. De Provincie 
hoeft na het verlenen van gunstig advies niet te wachten op de 
definitieve goedkeuring van Vlaanderen om intussen al 
vereffenaars voor het APB aan te stellen. Dat zal voorgelegd 
worden een volgende provincieraad. 

8. ICT – Hardware 
Beroep doen op de Rijksdienst voor Jaarlijkse Vakantie als 
aankoopcentrale en toetreding tot de raamovereenkomst 
afgesloten met Uptime Group nv te Edegem 
 
Geen tussenkomsten 
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9. Aanvullend agendapunt: initiatief Olaf Evrard 
Provinciaal Onderwijs: inkanteling “leren en werken” in “duaal 
leren” (openbaar deel) en aanwervingen/evaluaties personeel 
(besloten deel indien betrekking hebbende op de persoonlijke 
levenssfeer of indien ernstige redenen bestaan om af te wijken van 
de openbaarheid) 
Openbaar gedeelte: 
 
Olaf Evrard geeft duiding bij zijn aanvullend agendapunt: 
 
-Het schoolbestuur en de Provincie (aangestuurd door POV) willen 
dat het Centrum voor Leren en Werken inkantelt in Duaal Leren 
van het voltijds onderwijs van het Richtpunt Campus Eeklo, ook al 
vraagt minister Weyts in het kader van Duaal Leren niet expliciet 
dat dit in het voltijds onderwijs gebeurt. Het gevolg is wel dat de 
opleidingen in de zachte sectoren hierdoor moeten uitdoven en dat 
hierdoor juist een grote groep kwetsbare leerlingen getroffen 
worden.  
-ik verwijs ook naar de vorige provincieraad waar er gesproken 
werd over een mogelijke scholenoorlog in Eeklo bij het inrichten 
van Duaal Leren voor de zachte sectoren, maar hiervan is volgens 
mij geen sprake doordat de andere scholengemeenschappen geen 
Duaal Leren willen inrichten. Er werd toen ook verwezen naar een 
protocolakkoord binnen de scholengemeenschap dat het Richtpunt 
Campus Eeklo geen opleidingen in de zachte sectoren zou 
aanbieden. Het protocol van 1999 tussen het GO en de POV 
waarin bepaald wordt dat bepaalde opleidingen toegewezen 
worden aan bepaalde onderwijsnetten, werd geactualiseerd in 
2015. Dit zou beter opnieuw geactualiseerd en herzien worden. 
-ik verwerp ook het argument dat het aanbieden van Duaal Leren 
in deeltijds onderwijs verwarrend zou zijn voor de leerlingen van de 
andere provinciale scholen met Duaal Leren in voltijds onderwijs.  
-Het staat ook nog niet vast of er wordt gekozen voor een sterke 
en brede aanloopfase of voor de directe inkanteling in het Duaal 
Leren. Is hier een deputatie- of provincieraadbeslissing over? Of 
komt dit nog? 
-De inkanteling beantwoordt ook niet aan de visie en missie van 
het POV om sterk in te zetten op kwetsbare leerlingen die nu niet 
meer bediend zullen kunnen worden.  
-De aangekondigde verplichte onderverdeling in graden vanaf 
september is een onjuistheid. 
-De communicatie over deze problematiek is zowel naar de 
leerlingen toe als naar het personeel toe vrijwel onbestaande. 
-Wat met de aanloopfase waarvoor er nog bewegingsvrijheid is? Er 
zijn twee soorten: 
de rechtstreeks afgeleide voor arbeidsbereide, maar nog niet 
arbeidsrijpe jongeren en de brede oriënterende aanloopfase voor 
jongeren die nog niet zeker zijn van hun studiekeuze. De instelling 
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zou willen inzetten op deze tweede soort, maar is nog niet 
uitgewerkt op Vlaams niveau. 
-De instelling zit op een historische piek van 154 leerlingen en het 
gaat vooral om meisjes die voor zachte sectoren kiezen en net zij 
dreigen uit de boot te vallen omdat het schoolbestuur wil inzetten 
op STEM-sectoren (uit subsidie-overwegingen?). 
-Blijkbaar zijn de beslissingen nog niet echt genomen, ook niet op 
Vlaams niveau. Maar wat is de impact op de leerlingen en op de 
werkgelegenheid bij de leerkrachten? 
 
Tussenkomst Bruno Matthys: kunnen eerst de andere 
commissieleden hun tussenkomsten houden en daarna het 
antwoord van de gedeputeerde? 
 
Gedeputeerde Kurt Moens wil eerst een presentatie laten geven 
door Kristel De Boevere (directie Onderwijsinstellingen) omdat dit 
al vele vragen zal kunnen opvangen. 
 
Kristel De Boevere geeft een presentatie, aangevuld door 
gedeputeerde Kurt Moens (zie bijlage bij verslag). 
Kernpunten presentatie:  
-het deeltijds onderwijs (DBSO) is uitdovend tegen schooljaar 
2025-2025. Alles wordt voltijds onderwijs (28u) in kader van Duaal 
Leren. 
-daarom proactief inzet door schoolbestuur op uitwerken 
aanloopstructuur 
-drie mogelijke toekomstmodellen, waarbij model 1 (huidige situatie 
laten bestaan) onmogelijk is volgens Vlaamse regelgeving en 
model 2 (Duaal enkel in de centra) onrealistisch is omdat Duaal 
leren op verschillende provinciale voltijdse scholen al wordt 
aangeboden en succesvol is. 

Tussenkomst Bruggeman: inkanteling in Duaal Leren met 
voltijds onderwijs wordt niet opgelegd door Vlaanderen. In 
omzendbrief staat immers dat DBSO ook als aanbieder van 
Duaal Leren kan functioneren. 
Antwoord Kristel De Boevere en gedeputeerde Kurt Moens: Het 
wordt wel als voltijds onderwijs opgelegd. Dat is de enige 
zekerheid die er is, nl de decretale regeling dat het DBSO moet 
inkantelen in het voltijds onderwijs. Binnen Richtpunt Campus 
Eeklo een richting zoals lastechnieken aanbieden in zowel Duaal 
Leren voltijds onderwijs als binnen het niet-autonome DBSO zal 
enkel leiden tot verwarring bij leerlingen en ouders en zal 
onderlinge concurrentie veroorzaken waarbij het voltijdse als 
elite wordt aanzien en het deeltijdse als zwak. 
Repliek Hilde Bruggeman: Waarom het niet aanbieden in het 
Centrum voor die doelgroep van zwakke, kwetsbare leerlingen. 
Antwoord Kurt Moens: hiervoor richten wij ons op het aanbieden 
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van die brede oriënterende aanloopfase. Hiervoor lobbyen wij bij 
de Vlaamse Minister want dit stond niet in de omzendbrief. 

De Voorzitter vraagt om de presentatie verder te zetten: 
Kristel De Boevere bespreekt model 3, de keuze van de RvB van 
het POV (zie presentatie als bijlage) waarbij gekozen wordt voor 
een sterke aanloopfase waardoor de jongere nog kan kiezen om 
door te stromen naar het Duaal of het niet-Duaal onderwijs of naar 
een ander traject. Dit biedt de mogelijkheid om onderwijs op maat, 
ook voor de zwakkere leerlingen, te geven( toch tot wanneer ze 
niet meer schoolplichtig zijn).  
Kristel De Boevere verwijst in de presentatie naar 4 werven 
(personeel, onderwijsaanbod, leerlingenbegeleiding en 
ondersteunende processen) en naar de toekomstvisie om Duaal 
binnen STEM uit te bouwen. Zachte sectoren zijn uitdovend, maar 
er wordt volop ingezet op een ruime orïenterende 
aanloopstructuur. 
Kristel De Boevere stipt ook aan dat er vernomen is dat het 
verplicht aanbieden van een richting in zowel Duaal Leren als in 
niet-Duaal Leren omgezet zou worden naar een advies in die 
richting. Maar dit is nog niet politiek beslist. Maar dit zou betere 
mogelijkheden geven voor maatwerk voor de schoolloopbaan van 
de leerlingen. 
Kristel De Boevere sluit af door aan te geven dat door de onzekere 
situatie voor verschillende aspecten van de inkanteling de 
communicatie over de transitie niet optimaal kan verlopen. Er is 
wel al een vakbondsoverleg geweest en een gesprek met het 
volledige team.  
 
Tussenkomst Bruno Matthys over de werkzaamheden van de 
commissiezitting: 
Hij beklaagt zich erover dat de Voorzitter eerst de toelichting over 
de provinciale subsidies heeft geprogrammeerd en dat die ook 
heel wat tijd heeft in beslag genomen. Hij betreurt dat er zo tijd 
weggenomen is om het debat ten gronde te voeren over dit 
aanvullende punt, waarvoor door de oppositie een aparte 
commissie was aangevraagd, maar door de meerderheid werd dit 
geweigerd.  
De Voorzitter reageert: het naar voor brengen op de agenda van 
de toelichting is aangevraagd en aangenomen bij het begin van de 
vergadering. De agenda maakte sowieso duidelijk dat het een 
lange vergadering ging worden 
 
Vragen Bruno Matthys over het aanvullende agendapunt: 
- zijn vragen over het personeel wordt door de Voorzitter verwezen 
naar het besloten gedeelte. 
-Welke richting wil men uit met de zachte sectoren? 
-Waarom geen apart centrum voor Duaal Leren 
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-Hoe zit het specifiek met de situatie het Meetjesland? 
-Kunnen wij de protocols waarvan sprake verkrijgen? 
 
Gedeputeerde Kurt Moens beantwoordt deze en voorgaande 
vragen: 
-De inkanteling ligt al vast sinds de stemming in de vorige 
legislatuur (onder Minister Crevits). Het Duaal onderwijs kantelt 
hierbij in het voltijds onderwijs in. Het minimum basistraject van 15 
uur (in DBSO) wordt daardoor uitgebreid naar 28 uur vanaf 
volgend schooljaar. 
-De kans op scholenoorlog had te maken met de verplichting in de 
eerste omzendbrief om een richting in zowel Duaal Leren als in 
niet-Duaal Leren (dus gewoon onderwijs) aan te bieden. Die 
verplichting zou nu uit de omzendbrief gehaald worden, maar dat is 
nog niet zeker. Bij een verplichting zou het Provinciaal Onderwijs 
volgens het protocol met het GO bepaalde van die richtingen niet 
kunnen inrichten omdat het GO ze al niet-Duaal inricht. Bij geen 
verplichting kan je die richting wel Duaal aanbieden als je een 
partnerschool vindt die het niet-Duaal inricht. Dit biedt 
perspectieven op termijn voor de zachte sectoren. 
-Het protocol van 2015 tussen het POV Oost-Vlaanderen en het 
GO kan ter beschikking gesteld worden. Het protocol bepaalt ook 
dat het POV zich richt op de nijverheidsscholen en de GO op de 
zachte sectoren. Zo kon dankzij het protocol vermeden worden dat 
GO-scholen STEM-richtingen gingen invoeren sinds dit enkele 
jaren geleden populair werd. Dankzij dat protocol kon ook in 
Richtpunt Campus Ninove (technische school) een eerste graad 
ingericht worden. Gedeputeerde Kurt Moens is geen vragende 
partij om dit goed werkend protocol te actualiseren. 
-Er wordt wel degelijk sterk gelobbyd voor een sterke, breed 
oriënterende aanloopfase omdat wij hiervoor de know-how in huis 
hebben en wij daardoor een sterke speler kunnen blijven in Eeklo. 
We kunnen dan die leerlingen ofwel doorverwijzen naar richtingen 
in ons onderwijs of naar onze partner, het GO. Er blijft hierdoor ook 
een traject voor de doelgroep van kwetsbare jongeren die niet 
arbeidsrijp zijn. 
-De keuze voor een domeinschool STEM is niet gelinkt aan het 
uitzicht op meer subsidies. De provincie investeert zelf zeer sterk 
in het Provinciaal Onderwijs: wij leggen het dubbele bij aan wat wij 
vanuit Vlaanderen krijgen van toelagen. Het blijft echter inderdaad 
onduidelijk welke middelen er zijn voor het inrichten van zo een 
aanloopfase. 
-De goedlopende richtingen in Duaal Leren op onze provinciale 
scholen (60 leerlingen) gaan we niet stopzetten om de school in 
Eeklo ter wille te zijn. 
-Bij deeltijds onderwijs is er geen sprake van afgebakende graden. 
Het traject is meer persoonsgebonden waarbij wel attesten voor 
tweede en derde graad kan behaald worden. 
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Tussenkomst Olaf Evrard: wat wordt er nu nog beslist op 
Provinciaal niveau? 
Antwoord gedeputeerde Kurt Moens: de inkanteling in het Duaal 
Onderwijs was een Vlaamse beslissing en hoeft daarom niet in de 
Provincieraad te komen. Het provinciebestuur hoopt wel die brede 
inloopfase te mogen inrichten omwille van de zorg voor de 
zwakkere, kwetsbare jongeren. Er kan echter geen welzijnskader 
naast geplaatst worden omdat het om een puur onderwijskwestie 
gaat en de provincie niet meer bevoegd is voor een begeleiding op 
vlak van Welzijn. 
 
Gedeputeerde Kurt Moens overloopt nog enkele ingediende 
detailvragen van Olaf Evrard bij zijn aanvullende agendapunt: 
-Er is niet gekozen te wachten op definitieve beslissingen over 
Duaal Leren door de Vlaamse Overheid omdat de Provincie pro-
actief wou optreden. Wachten zou betekenen dat de tijd te kort zou 
worden om alles goed voor te bereiden en er moet tijdig kunnen 
gecommuniceerd worden. 
-Er is nog geen contact met mogelijke partners zoals Groep Intro 
omdat er nog zoveel onduidelijk is. Met Groep Intro zullen we zelfs 
niet meer mogen samenwerken. 
-Binnen het POV is er veel overleg geweest ivm een 
gemeenschappelijke strategie, maar ook buiten onze koepel is er 
overleg geweest. 
-Wat communicatie met het personeel betreft is er een fout 
gemaakt om nog niet te communiceren. Er is nu besef dat 
communiceren dat nog veel onzeker is ook communicatie is. Er is 
nu een vakbondsoverleg geweest en een personeelsoverleg waar 
ook sommige misverstanden rond de brede aanloopfase kon 
worden weggewerkt. 
-Er zijn 60 leerlingen binnen de richtingen Duaal Leren in de 
provinciale scholen. Dat is een succes na de recente opstart. 
-Er is nu een vakbondsoverleg geweest en een personeelsoverleg. 
 
Tussenkomst Hilde Bruggeman: onze informatiebronnen lopen 
over deze kwestie ver uit elkaar, waardoor we naast elkaar aan het 
debatteren zijn. Zo staat de verplichte koppeling tussen richtingen 
in zowel Duaal Leren als niet-Duaal nergens in de omzendbrief. Zo 
zijn er wel meerdere opties om het Duaal Leren in te richten, ook in 
deeltijds onderwijs. Die verschillende opties voor de inkanteling 
zouden daarom wel op een Provincieraad kunnen besproken 
worden, maar de beslissing lijkt al genomen te zijn. De 
doorstroming na de brede aanloopfase is ook geen evidentie voor 
vele jongeren in ons doelpubliek. Wat het protocol betreft moet er 
wel overlegd/onderhandeld worden met het GO, omdat in de regio 
het GO geen richtingen in zachte sectoren aanbiedt, wat dus 
opportuniteiten voor het POV biedt. Want waarom zouden die 
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zachte sectoren moeten uitdoven? Het personeel moet ook nog 
beter geïnformeerd worden. Moet de beslissing echt nu al 
genomen worden? 
Antwoord gedeputeerde Kurt Moens: ik pleit wel voor brede 
oriënterende graad omdat die kwetsbare jongeren dan wel kunnen 
doorstromen binnen eigen inrichtingen of als bepaalde richtingen 
niet zouden kunnen ingericht worden, dan kunnen ze naar andere 
scholen in Eeklo. Er is wel een GO-aanbod in de regio wat betreft 
de zachte sectoren voor zorgkundige en keukenhulp. Ik laat mij 
informeren door verschillende bronnen: Onderwijs Vlaanderen, 
POV en het kabinet, zelfs de auteur van de omzendbrief zelf. Bij 
nieuwe informatie wordt dan bekeken wat de nieuwe 
mogelijkheden zijn. Zo is de verplichte koppeling, die er eerst wel 
degelijk in stond, nu weggelaten en vervangen door een advies. Dit 
blijft een grijze zone (bevestigd door Kristel De Boevere).Kristel De 
Boevere vult ook aan dat het provinciale volwassenenonderwijs 
ook nog een piste is voor jongeren die kampen met schoolmoeheid 
of niet arbeidsrijp zijn. 
 
Repliek van Hilde Bruggeman: kan er aan Vlaanderen niet om 
uitstel gevraagd worden? 
Antwoord Kristel De Boevere: met Onderwijs kan moeilijk 
gesproken worden over termijnen. We staan nu voor een moeilijke 
transitie. De aanloopfase gaat al van start volgend schooljaar. 
Gedeputeerde Kurt Moens vult aan: hoe de transitie moet verlopen 
is nog geheel onduidelijk. De timing is zeer krap. Bovendien gaat 
het bij deze hervorming niet alleen over het domein Onderwijs, 
maar ook over Arbeid omdat ook de Syntra-centra betrokken 
worden. Maar als het niet-duale component niet moet worden 
ingericht, dan hebben we vele mogelijkheden. 
 
Hilde Bruggeman pleit om toch geen overhaaste beslissingen te 
nemen die niet meer kunnen omgekeerd worden en pleit voor 
blijvende communicatie met het personeel. 

 
Besloten gedeelte 
aanwervingen/evaluaties personeel (besloten deel indien betrekking 
hebbende op de persoonlijke levenssfeer of indien ernstige redenen 
bestaan om af te wijken van de openbaarheid) 
 
Vervolg openbare agenda 

10. Toelichting 
Beleidsevaluatie provinciale subsidies 
Onderzoeksresultaten IDEA Consult  
 
Is reeds aan bod gekomen bij begin van de vergadering. 
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11. Varia 
Rondvraag door de Voorzitter: er zijn geen variapunten. 
 
 
 
De Voorzitter sluit de vergadering. 

Gent, 21 januari 2021

Hans Van Lierde    Hilde De Sutter 
de ambtenaar-verslaggever   de voorzitter 


